
SPECIAL ASSISTANCE FORM 

Part I: Fire List 
In the event of a fire or other emergency, Ottawa Community Housing Corporation operating as 
ARRIV Properties wants to ensure your safety if an evacuation were necessary. ARRIV tenants 
may voluntarily self-identify as needing assistance in the case of emergency.  

The key aspects of concern are (please check your difficulty): 

q Unable to walk downstairs

q Confined to a wheelchair/scooter

q Cannot hear fire alarms

q Use oxygen in apartment

q Limited vision

Based on your assistance needs, do you consent to having your name and apartment 
number made available to the Ottawa Fire Department for the purpose of providing you 
with assistance in the case of an emergency?    

I understand and have read this consent form and agree to OCHC operating as 
ARRIV Properties forwarding my information to the Ottawa Fire Department 

Signature: ____________________________ Unit # ______   Date: _________ 

Part II: Other Requests  
ARRIV Tenants may also voluntarily self-identify as needing assistance for other issues: 

q Assistance understanding documents

q Assistance with preparation for pest control

q Other assistance required _____________________________

Should you self-identify as needing assistance, OCH operating as ARRIV Properties will contact 
you for further information and/or any required supporting documentation. Your name, unit 
number, requested support, and a description of the assistance OCH operating as ARRIV 
Properties has agreed to give will be entered on the Tenant Support Registry. Information 
provided for the tenant support registry may be collected by the City of Ottawa for the purpose 
of investigating and enforcing landlord compliance with the Rental Housing Property 
Management by-law. Information about how this is used is available on ottawa.ca or by calling 
3-1-1. If you decide yes, please sign this letter and return it to the ARRIV Properties office. If
you choose no, you may still request to change your decision in the future and request to be
added.

Signature: ____________________________ Unit # ______   Date: __________ 



FORMULAIRE D'AIDES PARTICULIÈRES 

Partie 1 : Incendie  
En cas d'incendie ou de toute autre urgence dans cet immeuble, la Société de logement 
communautaire d'Ottawa (LCO) exerçant ses activités sous le nom de Propriétés Arriv veut 
assurer votre sécurité si une évacuation était nécessaire. Les locataires de Arriv peuvent 
s'identifier volontairement comme ayant besoin d'aide en cas d'urgence.  

Les principaux aspects préoccupants sont: (cocher les cases qui s’appliquent) 

q Incapable de descendre les escaliers sans assistance
q Confiné à un fauteuil roulant / scooter
q Incapable d'entendre les alarmes d’incendie
q Utilisation de l'oxygène dans l'appartement
q Vision limitée

Voulez-vous que votre nom et votre numéro d'appartement soient mis à la disposition 
du service d'incendie d'Ottawa afin qu'il vous aide en cas d'urgence?  

Je comprends ce formulaire et je consens que LCO exerçant ses activités sous le nom de 
Propriétés Arriv transmette mes informations au service d'incendie d'Ottawa. 

Signature ____________________________ Unité #  ______  Date  __________ 

Partie 2 : Autre demandes  
Les locataires de Arriv peuvent également s'identifier volontairement comme ayant besoin d’une 
aide pour surmonter des problèmes concernant :   

q Comprendre les documents
q Aide à la préparation pour un traitement antiparasitaire
q Autres _____________________________

Si vous vous identifiez comme ayant besoin d'aide, LCO exerçant ses activités sous le nom de 
Propriétés Arriv vous contactera pour de plus amples informations et les documents requis pour 
supporter votre demande. Votre nom, votre adresse, le soutien demandé et une description de 
l'aide que LCO exerçant ses activités sous le nom de Propriétés Arriv a accepté de vous donner 
seront inscrits au registre des aides aux locataires. L’information fournie pour le registre des 
aides aux locataires peut être recueillie par la Ville d’Ottawa aux fins d’enquête sur le respect 
du Règlement municipal sur la gestion des logements locatifs par les locateurs et d’en assurer 
l’application. Pour en savoir plus sur la façon dont cette information est utilisée, consultez le site 
ottawa.ca ou composez le 311.  Si vous accepter, veuillez signer et retourner le formulaire à 
votre bureau de Propriétés Arriv. Si vous n’acceptez pas, vous pouvez toujours changer votre 
décision à l'avenir et demander à être ajouté à la liste.  

Signature ____________________________ Unité # _______   Date __________ 
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